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Fråga till regionstyrelsens ordförande 

 

Planerar regionledningen för uppsägningar i verksamheten? 
 

Liberalerna i Region Jönköpings Län ställer sig frågande inför regionstyrelsens ordförande Rachel De 
Bassos uttalande i media 26/5 (Aftonbladet, Jönköpingsposten) där hon tillsammans med andra 
regionstyrelseordföranden i södra Sverige uttrycker oro för den ekonomiska situationen i regionerna. 
Rachel De Basso sällar sig till uppmaningen gentemot regeringen att från staten skjuta till ytterligare 
pengar kommande år. 

Det i sig kanske inte är en märklig hållning. Däremot anser Liberalerna att styrelsens ordförande 
formulerar sig oroande kring risken för uppsägningar i Region Jönköpings län. 
Region Jönköpings län har en stabil ekonomi med ekonomiska tillgångar samtidigt som man inte är 
tyngd av lån. Värdesäkringen av pensionerna är en tillfällig kostnadspuckel som Region Jönköpings 
Län mycket väl kommer klara tack vare ansvarstagande politik under lång tid. 
 
Det är viktigt att medarbetare och verksamheter i vår region kan få lugnande besked om att 
situationen är stabil. I det läget är signalen från Rachel De Basso och ledningen att man utan 
ytterligare statliga pengar kommer tvingas till nedskärning i vården och uppsägningar. 

 

När fokus borde vara att hålla ut och hålla i de satsningar som syftar till att höja regionens 
attraktivitet som arbetsgivare eller öka tillgängligheten i hälso- och sjukvården. Målet är ju snarare 
att försöka rekrytera fler medarbetare och skjuta tillbaka beroendet av hyrbemanning. 

 

Det Liberalerna nu vill fråga styrelsens ordförande Rachel De Basso efter uttalandena i media är: 

 

- Planerar regionledningen för nedskärningar i hälso- och sjukvården med anledning av regionens 
ekonomiska situation?  

 

- Anser du att Region Jönköpings läns ekonomiska situation dramatiskt har förändrats sedan 
budgeten slogs fast? 

 

Jimmy Ekström, regionråd (L) 


